
发动机  K23A1

润滑油容量: 5,8 升 (干式填充), 润滑油容量: 4,7 升 (维修填充) 

使用 气候

灵活（汽车式维修系统） 温带

产品推荐 1 产品推荐 2

Helar SP LL-03 5W-30 Presteza MSP 5W-30

自动变速器  5/1

润滑油容量: 8,3 升 (干式填充), 润滑油容量: 2,8 升 (维修填充) 

使用 气候

正常 温带

产品推荐 1

SP Matic 4036

液压制动系统  

使用 气候

正常 温带

产品推荐 1 产品推荐 2 产品推荐 3

Drauliquid-LV Super DOT 4 Drauliquid-S DOT 4 Drauliquid DOT 3

动力转向  

我们无法为该零件提供标准建议。请与我们的服务部门联系。

冷却系统  

润滑油容量: 9,1 升 (干式填充), 润滑油容量: 6,3 升 (维修填充) 

使用 气候

正常 温带

产品推荐 1

Coolant SP 14+

The data mentioned in this product information sheet is meant to enable the reader to orientate himself about the properties and possible applications of our products. 

Although this overview is composed with all possible care on the stated date, the compiler does not accept any liability for damages caused by incompleteness and/or 

inaccuracies in this information, especially when these are caused by obvious typing errors. The terms of delivery of the supplier apply to all product supplies. The reader is 

advised, especially for critical applications, to make the final product choice in consultation with the supplier. Due to continual product research and development, the 

information contained herein is subject to changes without notification.

产品推荐

ACURA (USA / CAN) RDX TB1/2 RDX 2.3 TURBO
 
(2011-

2012)

KROON-OIL B.V.

Postbus 149

7600 AC Almelo

Dollegoorweg 15

7602 EC Almelo

Telefoon 0546-818165

Verkoop 0546-816184 Telefax 0546-817367


